
 

 

Protokół Nr VIII/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 29 maja 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
25 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach VIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 15 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 16 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Katarzyna Misiun – podinspektor ds. wymiaru podatków i opłat 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył VIII Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 



9. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie za rok 2014 – druk nr 41; 

b. w sprawie z zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki 

Publicznej w Wierzchowie za rok 2014  – druk nr 42; 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 43. 

10. Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 

2014 – debata absolutoryjna Radnych nad: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Wierzchowo za rok 2014, 

2) sprawozdaniem finansowym za rok 2014, 

3) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 

sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu w 2014r., 

4) wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2014, 

5) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 

przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2014, 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2014 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok – druk nr 44, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok – druk nr 45. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie po wysłaniu zawiadomień o zwołaniu 

sesji, jednakże w ustawowym terminie 7 dni przed dniem odbycia obrad sesji wpłynął 

wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie pod obrady sesji Rady Gminy Wierzchowo  

w miesiącu maju 2015r. dodatkowego projektu uchwały: 

- w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Wierzchowo w Lokalnej Grupie 

Działania „Partnerstwo Drawy” w okresie programowania 2014 – 2020 – druk nr 46, 

w związku z tym, rozszerza porządek obrad sesji w punkcie 9 porządku obrad „9. Podjęcie 

uchwał:” o podpunkt d: 

d.w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Wierzchowo w Lokalnej grupie 

Działania „Partnerstwo Drawy” w okresie programowania 2014 – 2020 – druk nr 46, 

 

Powyższy projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Rolnictwa, 

Komisję Kultury i Komisję Budżetu i Finansów Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia VII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 30 kwietnia 2015 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych 

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została  

w §52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z VII sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Wójt na sesji uzupełnił informację o następujące sprawy: 

- wszczęto postępowanie w sprawie niesłusznie naliczonego  dla gminy Wierzchowo podatku 

„janosikowego”. Podatek naliczony został w wyniku błędu w sprawozdaniu finansowym – 

błędnym ujęciu zwolnienia z tytułu podatku od nieruchomości, które zostało wprowadzone do 

sprawozdań, podjęto wszelkie działania mające na celu wyprostowanie błędu, 

- z okazji obchodów Dnia Samorządowca Wójt gościł przedstawicieli Spółki Agri Plus.  

W trakcie prowadzonych rozmów na temat partycypacji w kosztach remontów dróg na terenie 

gminy Wierzchowo przedstawiciele Spółki nie wyrazili zainteresowania tym tematem. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady  

w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

O godz. 10
20

 sesję opuściła radna Krystyna Rybczyńska-Mróz pomniejszając ilość członków 

Rady biorących udział w posiedzeniu do 14 osób. 

 



Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 2/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 5/2015 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 5/2015 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 5/2015 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym radny Ryszard Borowicz 

złożył dwie interpelacje o treści: 

 

1. Na prośbę kierowców PKS w Złocieńcu proszę na skrzyżowaniu w miejscowości 

Sośnica o ustawienie lustra tak, aby jadąc od Otrzepu drogą powiatową widzieć 

pojazdy wjeżdżające drogą wojewódzką do Sośnicy od strony Mirosławca. 

Według kierowców przejeżdżając to skrzyżowanie od Otrzepu w stronę Wierzchowo 

czy Czaplinka nie widzą pojazdów jadących od strony Mirosławca. Pojazdy 

przejeżdżające spowalniacz ruchu na drodze wojewódzkiej zjeżdżają w prawo, to 

powoduje, że są niewidoczne. Aby przejazd przez skrzyżowanie był bezpieczniejszy 

uzasadnionym jest ustawienie lustra. 

2. Proszę o wycięcie drzew przy drogach powiatowych w miejscowościach Sośnica i 

Otrzep: 

1) Przy drodze Sośnica – Otrzep naprzeciw posesji nr 28A w Sośnicy dwóch drzew, 

które uschły. 

2) Przy drodze Otrzep – Świerczyna w miejscowości Otrzep naprzeciw posesji nr 9 

rośnie stara lipa, która pęka i może ulec przewróceniu. Dodatkowo drzewo jest 

osłabione, bowiem obok drzewa ułożono kanalizację i w czasie jej zakopywania 

uszkodzono system korzeniowy. Mieszkańcy posesji nr 9 boją się, że drzewo się 

przewróci, bowiem w czasie silnych wiatrów bardzo się przychyla w stronę domu. 

 

Na sesji interpelację złożył Radny Mariusz Doroszuk: 

 



1. Zwracam się z prośbą do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim o 

zabezpieczenie studzienki znajdującej się na działce Nr 134 w miejscowości Żabinek. 

Studzienka ta służy odprowadzaniu wód opadowych z terenu drogi powiatowej. 

Obecnie pokrywa na studzience jest skorodowana, a biorąc pod uwagę fakt, iż na tej 

działce znajduje się boisko, stwarza realne zagrożenie  dla bawiących się tam dzieci. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, czy Wójt powołał komisję w sprawie opracowania planu 

zamierzeń w zakresie zainstalowania dodatkowego oświetlenia drogowego i przedstawienia 

harmonogramu realizacji zamierzonych inwestycji zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetu i 

Finansów Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Wójt odpowiedział, że zgodnie z ustaleniem, oświetlenie dróg zostanie przeanalizowane w 

miesiącu czerwcu br. i sporządzone będzie zbiorcze zestawienie potrzeb. Następnie odbędzie 

się debata na temat możliwości finansowych związanych z realizacją tego zadania. 

 

Radny Wiktor Majda zwrócił się z prośbą do Dyrektora Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wierzchowie o przycięcie żywopłotu na terenie cmentarza w Osieku 

Drawskim. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 7 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

Ad. 8 

Wobec braku  dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

Ad. 9  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/41/2015 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka kultury, Spotu i Turystyki w Wierzchowie za 2014 

rok – która stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu, 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/42/2015 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Biblioteki publicznej im. Ignacego Solarza w Wierzchowie za 2014 rok – 

która stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu, 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/43/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2015 

rok – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu, 

 



4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/44/2015 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy 

Wierzchowo w Lokalnej Grupie Działania „Partnerstwo Drawy” w okresie 

programowania 2014 - 2020 – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

 

Przerwa: godz. 10
50

 – 11
10

 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 
 

Ad.10.1 i 2 

Wójt Gminy Jan Szewczyk przedstawił realizację zadań pod względem rzeczowym i 

finansowym. 

Budżet Gminy Wierzchowo w 2014 roku zamyka się następującymi kwotami: 

1. Dochody ogółem: 

1) Plan po zmianach – 15 985 540,24 zł 

2) Wykonanie – 14 971 152,22 zł 

 

2. Wydatki ogółem: 

1) Plan po zmianach – 18 128 560,07 zł 

2) Wykonanie – 15 769 513,43 zł 

 

Budżet Gminy Wierzchowo zamknął się deficytem w wysokości: 

1. Plan – 2 143 019,83 zł 

2. Wykonanie – 798 361,21 zł 

 

Realizacja budżetu Gminy Wierzchowo pod względem rzeczowym: 

 rozpoczęto przebudowę dróg powiatowych w Wierzchowie, 

 przeprowadzono remont dróg gminnych w miejscowości Żabin, Żabinek oraz 

Wierzchówko 

 rozpoczęto realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 

ściekowej dla miejscowości Świerczyna, Otrzep, Sośnica, Będlino oraz sieci 

wodociągowej Wierzchowo-Będlino”, 

 w 2014 rozpoczęto rozbudowę kaplicy na cmentarzu w Wierzchowie, 

 wyremontowano i zmodernizowano budynek Sali wiejskiej w Sośnicy wraz z budową 

centralnego ogrzewania, 

 przeprowadzono modernizację Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Wierzchowie: zagospodarowano teren rekreacyjny w obrębie Lasku Arkońskiego, 

zagospodarowano teren boisk sportowych poprzez budowę i wyposażenie zaplecza 

szatniowo-magazynowego, 

 wybudowano siłownie terenowe w Wierzchowie i Świerczynie 

 przeprowadzono remont i wymieniono oświetlenie uliczne w Wierzchowie, 

 zakupiono nowy samochód ratowniczo-gaśniczy dla jednostki OSP Wierzchowo, 



 zakupiono i zamontowano 3 zestawy zabawowe w sołectwach Sośnica, Będlino i 

Żeńsko, zakupiono i zamontowano 13 gablot promocyjno-informacyjnych w 13 

sołectwach Gminy Wierzchowo, 

 przeprowadzono remont pomieszczeń w Ośrodku Zdrowia w Wierzchowie, 

 Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie zakupił agregat 

prądotwórczy z przyczepką, 

 w 2014 roku podpisano umowę na roboty budowalne związane z termomodernizacją 

budynków użyteczności publicznej: Urzędu Gminy, Szkoły Podstawowej i 

Gimnazjum w Wierzchowie oraz Zespołu Szkół w Świerczynie, 

 w 2014 roku wykonano projekt na budowę boiska wielofunkcyjnego z ogrodzeniem w 

m. Świerczyna. 

Wykonano wiele innych bieżących remontów i usług. 

 

Za zgodą Rady Gminy odstąpiono od szczegółowego przedstawiania sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2014 rok, ponieważ wszystkie Komisje stałe Rady 

Gminy na swoich posiedzeniach szczegółowo analizowały sprawozdanie. 

Zdaniem Przewodniczącego Rady Andrzeja Kaczorkiewicza nie da się wszystkiego 

zrealizować bez narażania gminy na długi w postaci kredytów i pożyczek, stąd Rada Gminy 

powinna oceniać realizację budżetu pod względem celowości i gospodarności, po czym 

otworzył dyskusję. W dyskusji glos zabrali: 

 

Radna Genowefa Rosochowata podziękowała Wójtowi i Dyrektor GOKSiT w Wierzchowie 

za wiele zrealizowanych i potrzebnych inwestycji. 

 

Radny Bogusław Pawłowicz złożył podziękowanie dla Wójta Jana Szewczyka, Skarbnika 

Urszuli Lew oraz pracowników Urzędu za współpracę oraz dobre prowadzenie spraw 

finansowych gminy. 

 

Radny Maciej Słomka również pogratulował Wójtowi za zrealizowane i realizowane 

inwestycje zaznaczając jednocześnie, że oczekiwania Świerczyny nie były i nie są 

zaspakajane, w Świerczynie brakuje kanalizacji. Należy pomyśleć także o innych 

miejscowościach, nie tylko o Wierzchowie.  

 

Ad.10.3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść uchwały Nr 

XXXI.118.Z.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 7 kwietnia 2015 roku w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2014 rok – załącznik nr 13 do nin. protokołu – opinia pozytywna. 

 

O godz. 11
55

 sesję opuścił radny Maciej Słomka pomniejszając ilość członków Rady 

biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

 

Ad.10.4 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo Wiktor Majda odczytał treść 

wniosku Komisji Rewizyjnej z dnia 12 maja 2015 roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok – załącznik nr 14 do nin. 

protokołu. 

 



Ad.10.5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść uchwały Nr 

XLIX.190.Z.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 15 maja 2015 roku w przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wierzchowo w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 

rok – załącznik nr 15 do nin. protokołu – opinia pozytywna. 

 

Komisje Rady Gminy Wierzchowo: 

- Komisja Rolnictwa, 

- Komisja Kultury, 

- Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie finansowe za 2014 rok oraz sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2014 rok oraz pozytywnie ustosunkowały się do 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 

 

Ad.10.6 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2014 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr 

VIII/45/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok – która stanowi załącznik nr 16 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.10.7 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

VIII/46/2015 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2014 rok – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz pogratulował Wójtowi udzielonego absolutorium. 

Wójt podziękował Radzie za współpracę i wsparcie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 10 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Poinformował, że odpowiedź na interpelację złożoną na dzisiejszej sesji, zostanie udzielona 

pisemnie. 

 



Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał pismo Marszałka Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej Bogdana Borusewicza, który w imieniu Senatu RP pragnie 

pogratulować wszystkim działaczom samorządowym ich pracy  i wkładu w przebudowę 

Ojczyzny w związku z obchodami dwudziestopięciolecia wolnych wyborów samorządowych. 

 

 Z okazji 25-lecia samorządu Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz złożył życzenia 

dla Wójta oraz wszystkich pracowników samorządowych, aby dobra współpraca układała się 

jak dotychczas. 

 

Wójt poinformował, że planuje w miesiącu sierpniu uroczystą sesję z okazji 25-lecia 

samozrądu, na którą zostaną zaproszeni samorządowcy wszystkich kadencji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

Ad. 13 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 12
25

 zamknął obrady VIII sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. K.Misiun  ..…………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


